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عیادت رئیس سازمان سینمایی از محمود گبرلو
منتقد و برنامه ساز حوزه سینما دچار بیماری دیابت شده است؛

رئیس ســازمان ســینمایی به اتفاق یزدان عشیری مشاور 
رئیس ســازمان  ســینمایی و مدیر کل روابــط عمومی به 

عیادت محمود گبرلو منتقد و برنامه ساز حوزه سینما رفت.
به گزارش امتیاز؛ گبرلو که از مدتی پیش دچار تشــدید 
بیماری دیابت و عارضه زخم پا گردیده و در خانه بســتری 

ســت از جمله پیشکسوتان روزنامه نگاری در حوزه فرهنگ 
و هنر ســت که علاوه بر ســابقه ریاست انجمن منتقدان و 
نویســندگان خانه سینما سالها تهیه کنندگی و اجرای برنامه 
سینمایی هفت و ســایر برنامه های هنر هفتم از شبکه های 

مختلف را بر عهده داشته است.

خزاعــی در این دیدار ضمن احوالپرســی و اطلاع از روند 
بهبود بیماری وی در خصوص جریانات امروز سینمای ایران 

لحظاتی با گبرلو به گفتگو نشست.
در این دیدار ســعید الهی تهیه کننده و کارشناس سینما و 

برادر محمود گبرلو نیز حضور داشت.

گوناگون
اخبار کوتاه 

در ده ماهه اخیر 52 فیلمنامه ســینمایی از سوی 
شوراهای صدور پروانه ســاخت تصویب شده و7 
مورد هم در دست بررسی مجدد قرار گرفته است. 
در حوزه فیلم های غیرسینمایی هم، 50 اثر تصویب 

شده و 14 مورد هم مجددا بررسی شده است.
به گزارش امتیاز؛ بهمن حبشی مدیرکل دفتر 
نظارت بر تولید فیلم ســازمان ســینمایی با اعلام 
مطلب فوق با ارائه گزارشی از برنامه ها و اقدامات 
انجام شده در یکسال گذشته در این حوزه گفت: در 
سالی که گذشــت اتفاقات مهمی در این اداره کل 
رقم خورده است، ازجمله بازنگری و روزآمدسازی 
آییــن نامه ها و دســتورالعمل ها و تدوین اصول و 
ضوابطی که به استانداردسازی و اعتلای سینمای 

کشور کمک می کند.
وی ادامه داد: در دوره جدید سعی کردیم به لحاظ 
محتوا و ساختار تا حدی به اســتانداردها نزدیکتر 
شــویم. در واقع مراقبت های بیشــتری از مرحله 
آغازین ساخت شروع می شود که این امر در جهت 
صیانــت از مصالح ملــی و روح جامعه و فرهنگ 
عمومی اســت. واقعیت این است وقتی کار خوبی 
تولید می شــود همه لذت می برند و برعکس وقتی 
کار بدی تولید می شود همه آزرده خاطر می شوند.

حبشــی با توضیح اینکه در این اداره کل تلاش 
می شــود خطاها و اشکالات احتمالی فیلمنامه ها از 
همان ابتدا با همفکری اصلاح شــوند تا اثر ساخته 

شــده در مراحل بعد با مشکل مواجه نشود، گفت: 
همواره با مواردی روبرو بوده ایم که تهیه کنندگان 
فیلمشــان را می ســازند و بعد در زمــان اکران و 
پخش به مشکل برمی خورند. ما تلاش کردیم این 
مشکل را از همان آغاز ساخت فیلم برطرف کنیم 
تا فیلمساز با مشکلات بعدی مواجه نشود. در واقع 
قبل از ارائه فیلمنامه در سامانه، تعامل و گفتگویی 

بــا نویســنده، کارگــردان و تهیه کننــده صورت 
می پذیرد با این شیوه برخی از ناهنجاری هایی که 

احیانا در فیلمنامه وجود دارد اصلاح خواهد شد.
مدیرکل دفتر نظارت بر تولید فیلم درباره فیلمنامه 
نویسانی که آثارشان پذیرفته نمی شود نیز گفت: در 
صورت تمایل متقاضی با نویســنده و تهیه کننده 
در خصوص معایب و نواقص کار صحبت می کنیم 

و اگر اثری جای بازنویســی داشــته باشد پس از 
بازنویسی توسط نویســنده، مجدد در شورا مطرح 
خواهد شد. دوســتان نویســنده ما باید بدانند در 
اتاق های در بسته درمورد فیلمنامه ها تصمیم گرفته 
نمی شــود. ما در یک صورتجلسه کلی، جزئیات را 
می نویســیم که حاصل گفتگوهای اعضای شورا 
است، در حقیقت شــورا فیلمنامه ای را بی دلیل رد 
یــا تایید نمی کند بلکه در مورد تمام نقاط ضعف و 

قوت آن بحث می شود.
وی درباره کیفیت فیلم های جشــنواره فیلم فجر 
امســال نیز گفت: ســاحت فیلمنامه خیلی با اجرا 
متفاوت است، بسیار اتفاق افتاده فیلمنامه ای بسیار 
درخشان یا فیلمنامه ای متوســط، در اجرا ضعیف 
بوده اســت. ولی چیزی که می توان پیگیری کرد 
این که تنوع موضوعی و مضمونی و ســوژه هایی 
که قبلا کمتر به آن توجه شده را در این جشنواره 

بسیار خواهیم دید.
حبشــی با اشاره به اینکه فیلم خوب براساس یک 
فیلمنامه منسجم و اصولی ســاخته می شود درباره 
تاثیــر کار همکارانش بر حوزه ســینما نیز گفت: ما 
در این حوزه ســعی کردیم به حیات طبیعی سینما 
کمک نماییم تا خودش را بازســازی و حمایت کند، 
مخاطب محصولات بازار را ببیند و اثری که مناسب 
و ارزشــمند است را انتخاب نماید، تقریبا در همه ی 
گونه های ســینمایی مجوز داده شــده است. این 

خواســته مخاطب است که ما در گونه های مختلف 
تنوع داشــته باشــیم. یعنی نگاهمان هم به گیشه 
باشــد و هم به نیازهای مخاطبانمان. ضمن اینکه 
اعضای شــوراهای ما افراد فرهیخته، ســینما پژوه 
و متخصصین حوزه های مختلف ســینما هستند و 

نسبت به موضوعات سینما اشراف کامل دارند.
وی با اشــاره به اســتقبال مخاطبان از سینمای 
کمدی در چند سال گذشــته به حمایت این اداره 
کل از فیلمنامــه هایی که طنز فاخــر دارند تاکید 
و خاطر نشــان کرد: آنچه که به ما مربوط اســت 
تلاش بر این اســت که از طریق تعامل و گفتگو 
با ســازندگان، بــا هم فکری هم، قدری ســطح 
کمدی ها را ارتقــا دهیم. طنز با هزل و هجو فرق 
می کند. طنز نقد هوشمندانه و رندانه رذائل اخلاقی 
اســت جهت حفاظت از فضائل اخلاقی. وقتی آدم 
خسیسی را نقد می کنیم و به او می خندیم مستقیم 
به یک رذیله می خندیم و غیر مستقیم به مخاطب 
می گوییم، سخاوت خوب اســت. طنز واقعی این 
است. یعنی شما می توانید بخندانید و در عین حال 
به کرامت و حریت انســان هم فکر کنید. انســان 
شــی واره نیست خلیفه الله و دارای فضیلت نطق و 
اندیشه است اینکه انســان را تنزل بدهیم تنها در 
حد اشــباع غرائز خیلی فاجعه است.البته ما داریم 
تلاش می کنیم که آثارکمدی اصیلی که مردم هم 

دوست دارند را دوباره احیا کنیم.

تفاهمنامه ساخت پلتفرم آفرود مشترک 
امضا شد

با حضــور وزیر صنعــت، معدن، تجــارت و مدیران عامل 
شــرکتهاي ارس خودرو دیزل )آمیکو(،مکث موتور )ماموت(، 
زامیاد و خودروســازي ایلیا؛ تفاهمنامه تولید بنســازه آفرود 

مشترک به امضا رسید.
در حاشــیه افتتاحیه نمایشــگاه تحول صنعــت خودرو در 
نمایشــگاه بین المللي تهــران با حضور دکتــر فاطمیامین 
وزیــر صمت، دکتــر منطقي، دکتــر توکلي؛مدیران عامل و 
اعضاي هئیت مدیره شــرکتهاي ارس خــودرو دیزل،مکث 
موتور، زامیاد و خودروســازي ایلیا براي تولید بنســازه آفرود 
داخلي برپایه همافزایي توافق کردنــد. طبق این تفاهمنامه 
طرفین در جهت ســاخت داخل اجزا، قطعات و توسعه پلتفرم 
مشــترک براي تولید انواع خودروهاي پیکاپ دو دیفرانسیل 
دو کابین و خودروهاي SUV با شاســي مستقل با یکدیگر 
همــکاري میکنند.همچنین این تفاهمنامــه بیان میدارد که 
میزان خودکفایي حداقل 60 درصد براي 100 هزار دســتگاه 
خودرو در سال باشــد.این تفاهمنامه نویدبخش همافزایي و 
همکاریهاي بیشــتر خودروسازان خصوصي و دولتي و شروع 

تحولي اثربخش در این حوزه است.

حمایت عمان از تلاش های اوپک پلاس 
برای حفظ ثبات بازار نفت

وزیــر انرژی و منابع معدنی عمان از حمایت این کشــور از 
تلاش های ائتلاف اوپک پلاس برای حفظ ثبات در بازارهای 

جهانی خبر داد. 
به گزارش خبرگزاری رویترز، هیثم بن طارق السعید با انتشار 
پســتی در توئیتر خود اعلام کرد که این کشور از تلاش های 
اعضای ســازمان کشــورهای صادرکننده نفــت )اوپک( و 
تولیدکننــدگان غیراوپک، ائتلاف موســوم به اوپک پلاس، 
به منظور حفظ ثبات در بازارهای جهانی در مقابل نوسان ها و 
چالش ها حمایت می کند. هیثم الغیص، دبیرکل جدید اوپک، 
پیش از نشست بعدی اوپک پلاس که روز پنجم سپتامبر )14 
شــهریورماه( برگزار می شود، با اشــاره به چشم انداز مثبت و 
خوش بینانه بازارهای جهانی نفت خام در ادامه ســال جاری 
و ســال 202۳ میلادی گفت: هنوز زود اســت بگوییم چه 
تصمیمی گرفته می شــود.وی افزود: می خواهم واضح بگویم 
که در صورت لزوم می توانیم تولید را کاهش دهیم و چنانچه 

لازم باشد هم می توانیم تولید را اضافه کنیم.

مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی:

بنزین پتروشیمی آلودگی ندارد
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی 
در پاسخ به این ســوال که آیا امسال احتمال واردات بنزین 
وجود دارد، گفت: امسال برنامه ای برای واردات بنزین نداریم 

اما باید دید که شرایط چگونه پیش می رود.
جلیل ســالاری، با بیــان اینکه آدرس غلط بــرای بنزین 
می دهند، در پتروپالایشــگاه ها یکی از سیاست ها این است 
که در برخی شــرایط محصولات پتروشــیمی را متناسب با 
شرایط بازار تولید می کنند، اظهار کرد: به طور مثال واحدهای 
قیرســازی و نفت کوره، این دو، یک ترکیب در پالایشــگاه 
هســتند، یک زمانی فصل تولید قیر است که واحد قیر فعال 
می شــود و زمانی که فصل تولید نفت کوره باشد، این بخش 
تولید می کند؛ این یک زنجیره اســت کــه اتفاق می افتد و 
می توان از داخل این زنجیره ها بنزین استاندارد نیز تولید کرد.

مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی 
در پاســخ به این ســوال که آیا از بنزین پتروشیمی در داخل 
کشور اســتفاده می شــود، گفت: می توانیم تولید کنیم و نیز 
پتروشیمی ها تولید و صادر می کنند، برای داخل نیز می توان 

از این ریفورمیت استفاده کرد و مشکلی ندارد.
ســالاری درباره صحبت هایی که در مــورد آلودگی بنزین 
پتروشیمی مطرح می شــود، اظهار کرد: آلودگی ندارد؛ مولفه 
بنزین است و ترکیبات پالایشگاهی نیز لحاظ می شود. مولفه 
بنــزن نهایتا بنزین نیســت و یک ترکیــب تبدیل به بنزین 
اســتاندارد می شود که بر اســاس آن امکان تولید در داخل 
وجود دارد اما ظرفیت داریم و شرایط مناسب است و با آمدن 
پالایشگاه آبادان نیز  ۳00 هزار بشکه به این ظرفیت اضافه 

می شود.
وی با بیان اینکه موجودی نســبت به ســال گذشته 100 
میلیون کســری دارد، گفت: با توجه به اینکه فصل سفر این 

ماه به اتمام می رسد به سراغ ذخیره سازی ها می رویم.

تأکید مدیرعامل بانک دي بر تسریع در 
پیگیري پرونده هاي حقوقي و مطالباتي بانک

مدیرعامــل بانک دي در نشســتي با همــکاران معاونت 
حقوقي و وصول مطالبات بانک بر ضرورت پیگیري مســتمر 
پرونده هاي حقوقي بانک و تسریع در امور حقوقي تا حصول 

نتیجه تاکید کرد.
به گــزارش روابط عمومــي بانک دي؛ علیرضا قیطاســي، 
مدیرعامــل بانک در این نشســت ضمن دریافت گزارشــي 
از رونــد انجــام فعالیت ها و پرونده هــاي در جریان حقوقي 
بانک گفت: خوشــبختانه با پیگیري هاي مســتمر از دستگاه 
قضایــي و تلاش شــبانه روزي همکاران حــوزه حقوقي از 
تعداد پرونده هاي مطالباتي بانک کاســته شده اما تا رسیدن 
به وضعیت مطلوب فاصله وجود دارد و انتظار مي رود با تداوم 
این اقدامات در اســرع وقت تعداد ییشــتري از پرونده هاي 

حقوقي بانک تعیین تکلیف شوند
قیطاســي فعالیت در بخش حقوقي و وصــول مطالبات را 
داراي حساســیت هاي ویژه دانســت و تصریح کرد: تمامي 
همــکاران حقوقي و وصول مطالبــات باید به تمامي مراحل 
حقوقي انجام شــده پرونده ها تســلط کامل داشته باشند تا 

شاهد تسریع در فرایند وصول مطالبات باشیم
وي با اشــاره به تشــکیل کمیته تعیین صلاحیت وکلا در 
بانک افزود: در پرونده هاي حقوقي باید علاوه بر تهیه لیست 
کاملــي از بدهــکاران و مراحل حقوقي طي شــده براي هر 
پرونده، از وکلاي خبره نیز بهره برد تا با استفاده از یک نگاه 

چندوجهي به حل مسائل و دفاع از مصالح بانک نایل آمد.

مدیر کل دفتر نظارت بر تولید فیلم سازمان سینمایی؛

بیش از 60 درصد فیلمنامه های متقاضی در دولت سیزدهم مجوز گرفتند

ســخنگوی وزارت صمت ضمن تشــریح جزئیات واردات خودرو گفت: مرحله اجرایی 
واردات خودرو عملًا از اول مهرماه آغاز می شود.

امیــد قالیباف در مورد جزئیات واردات خودرو، اظهار کرد: با توجه به اینکه خودروهای 
وارداتی از طریق بورس کالا عرضه خواهند شد، بنابراین درصد حقوق دولتی واردات بر 

اساس قیمت کشف شده نهایی در بورس کالا تعیین می شود.
ســخنگوی وزارت صمت با بیان اینکه آئین نامه واردات خودرو ســه گروه را شــامل 
می شود، افزود: سه گروه اولویت نخست مشمول آئین نامه واردات خودرو را واردکنندگان 
خودروی اقتصادی، سرمایه گذاران خارجی متقاضی ایجاد خط تولید و متقاضیان واردات 

خودروی برقی به مناطق آزاد تشکیل می دهند.
قالیباف در مورد زمان ارائه درخواســت نیز گفت: واجدین شرایط واردات خودرو تا 1۹ 
شــهریور ماه فرصت دارند تا درخواســت خود را به دفتر صنایع خودرویی وزارت صمت 
تحویل دهند. ســخنگوی وزارت صمت افزود: با توجه به این زمانبندی، مرحله اجرایی 

واردات خودرو عملًا از اول مهرماه آغاز می شود.
وی تصریح کرد: پس از ارسال درخواست حداکثر تا آخر شهریور ماه اسامی شرکت های 
منتخب اعلام می شــود و پس از تأیید و اعلام شرکت هایی که الزامات آئین نامه واردات 
خودرو را با امتیاز بالاتری کســب کرده اند، واردات خودرو می تواند انجام شود؛ البته هر 
شــرکتی که امتیاز بیشــتری از الزامات آئین نامه نظیر انتقال فناوری به دست آورد، در 

اولویت خواهد بود.

مدیرعامل پســت بانک ایران از افتتاح ۳0 طرح و پروژه پســت بانک ایران با اعتباري 
بالغ 775,000 میلیون ریال در هفته دولت خبر داد و گفت: این پروژه ها در هفت استان 

و با سرمایه گذاري بخش خصوصي و بانک به بهره برداري مي رسد.
بهزاد شیري مدیرعامل بانک با اعلام این خبر افزود: افتتاح 24 باجه بانکي روستایي در 
اســتان هاي سمنان، مازندران، آذربایجان شرقي، سیستان و بلوچستان، خراسان جنوبي، 
هرمزگان و تهران با همکاري بانک و سرمایه گذاري بخش خصوصي از جمله پروژه هاي 

قابل بهره برداري بانک است.
شیري با اشاره به همکاري دایره خدمات پست بانک ایران با فعالان بخش هاي صنتي 
و تولیدي با اعطاي تســهیلات بانکي براي اجراي پنج پروژه در اســتان هاي خراسان 
جنوبي، سیستان و بلوچستان و آذربایجان شرقي گفت: احداث کارخانه هاي زغالشویي، 
تولید کفش احمدپور، تولید واشــر صنعتي، تولید و بسته بندي آب آشامیدني و ترمینال 
ســوکت، انواع مفصل کابل مخابراتي، کارت شــبکه و مودم هاي مخابراتي بخشي از 
این پروژه ها اســت که با اعتباري بالغ بر 660,000 میلیون ریال در هفته دولت به بهره 

برداري مي رسد.
مدیرعامل بانک همچنین از افتتاح شــعبه نسیم شهر پست بانک ایران در شهرستان 
بهارستان خبر داد و افزود: این شعبه با هزینه ۳5,000 میلیون ریالي بانک به بهره برداري 

خواهد رسید.

وزیر نفت با اشاره به امضای تفاهم نامه ای بین ایران و نیجریه برای همکاری در زمینه های 
مختلف از جمله صادرات خدمات فنی و مهندســی و محصولات پتروشیمی )اوره( گفت: دو 
کشور ظرفیت های زیادی دارند که می توانند در آینده از آنها برای گسترش روابط دوجانبه در 
حوزه انرژی بهره ببرند.جواد اوجی  اظهار کرد: در دیدار با توجه به نشست های سازنده پیشین 
با طرف نیجریه ای، تفاهم نامه مطلوبی برای همکاری در زمینه های مختلف حوزه انرژی از 
جمله صدور خدمات فنی و مهندسی به این کشور آفریقایی، گازسوز کردن خودروهای بنزینی 
با استفاده از توانمندی شــرکت های ایرانی، استفاده از توانمندی طرف نیجریه ای در زمینه 
فناوری تولید ال ان جی )گاز طبیعی مایع شده( و توسعه میدان های نفت و گاز نیجریه از سوی 
شــرکت های ایرانی امضا شد. وی با اشاره به اینکه بازسازی و نوسازی پالایشگاه های نفت 
و گاز نیجریــه یکی دیگر از محورهای تفاهم نامه بود، تصریح کرد: با توجه به ظرفیت های 
بالای نیجریــه در زمینه صادرات نفت خام و کارخانه های تولیــد ال ان جی و صادرات این 
حامل انرژی، می توانیم به همکاری طولانی مدت بین دو کشور در این زمینه امیدوار باشیم. 
بر اساس گزارش وزارت نفت، وزیر نفت نیجریه نیز پس از دیدار با  اوجی با تأکید بر اینکه 
ایران و نیجریه در قالب عضویت در نهادهای بین المللی اوپک )سازمان کشورهای صادرکننده 
نفت( جی ئی سی اف، و ائتلاف اوپک پلاس همکاری های دوجانبه زیادی را داشته اند، گفت: 
تفاهم نامه مطلوبی در حوزه ال ان جی، انتقال فناوری و خدمات مهندسی از ایران به نیجریه، 
توسعه میدان های نفت و گاز و صنعت سی ان جی و گاز سوز کردن خودرو ها بین دو کشور 

امضا شد تا شاهد توسعه همکاری دو کشور بیش از پیش باشیم.

واردات خودرو از از اول مهرماه 
آغاز می شود

30 طرح و پروژه بانک در هفته 
دولت به بهره برداري مي رسد

ایران خدمات فنی و مهندسی و 
اوره به نیجریه صادر می کند

وزیر نفت:مدیرعامل پست بانک ایران :سخنگوي وزارت صمت:

اگهی

اقتصادی


